
Referat af bestyrelsesmøde HG-fodbold den 02.12.2021 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold 
Tid:   d. 02.12.2021 kl. 19.00 - 21.30 
Sted: Klublokalet 
  

Mødeleder: Peter Ditlevsen 
Referent:  Jens-Erik Petersen 
Fraværende med afbud:  Kim Jensen 

  

 
Emne Hvad skal vi udrette? 

Formål 
Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?   

1. Dagsorden  
  
  

Godkendelse af den 
udsendte dagsorden. 
Punkter kan påsættes 
mødet inden start  

 Mødestart efter godkendelse 5  Dagsordenen blev godkendt med tilføjelse 
2 f Betaling af dommere   

2. Økonomi 
a Status 
b Nye aftaler med 
trænere og andre 
c Sponsoraftale med 
Seiffert Sport 
 
 
d Deltagelse i stævner 
 
 
 
e Sponsorsøgning 
 
 
 
 
f Dommerbetaling 

Tommy Lauth 
orienterer 

Tiltag som bestyrelsen skal tage 
b Trænerkontrakter med spillere 
c Godkendelse af aftale 
  
  
 
 
 
d Hvem betaler for deltagelse i 
indendørsstævner? 
 
 
e Steen Saltoft vil gerne søge fonde om penge 
 
 
 
 
Hvilke årgange får betalte dommere 

15 a Regnskabet følger i store træk budgettet.  
Godt 100 nye medlemmer siden sidste status. 
b Peter og Jens-Erik laver ny aftale med vaskeri- 
folkene. Gerne fra U 16 og op inklusiv veteran- 
hold. 45+ allerede for efteråret! 
c Aftale med Seiffert underskrives mandag. 
Ligner tidligere aftaler. Dog reduceret en smule 
grundet i 1. divisions flytning. 
d Klubben betaler som hidtil for deltagelse i 
vinterturnering og løbende stævner hos SBU  
og i DGI regi. Ved deltagelse i privatstævner  
hæfter holdet selv. 
e Sponsorudvalget indkaldes primo januar 
Steen Saltofte vil gerne lave ansøgning til  
Næstved kommune om støtte til at ansætte 
træner til at modtage nye ikke fodboldvante 
ungdomsspillere 
f Fra næste sæson betaler klubben for dommere 
fra U 13 og opefter uanset om det er uddannede 
dommere eller forældre 

  

3. Træningsplan fra uge 
43 

Jens- Erik orienterer 
om 

Hvem gør hvad, hvis der skal ændres noget? 
  

 5 Grundet ændringer på enkelte hold justerer  
og diverse ønsker justerer Jens-Erik trænings- 

  



 til jul og fra jul til og 
med uge 13 

den gældende plan 
samt ønsker om 
ændringer  

planen fra 1. januar til 3. april 2022 

4. Mødet med Steen 
Hansen og Leon fra 
NIF-HG 
  

Hvad fik vi ud af 
mødet 
og hvad skal vi gøre? 
Og hvem gør det? 

Konkrete tiltag? 
Beslutning om, hvad vi skal gøre her og nu 

 10 Efter samtale med Anders Gerber DBU Sjælland  
laver Peter Ditlevsen et oplæg til drøftelse af det 
videre arbejde mod en licensstatus. Hvad skal vi 
gøre, og hvordan for at få stjerner i licenssystemet? 
Lars Davgaard erstatter Michael Helsinghoff i  
bestyrelsen for NIF- HG 

  

5. Sportsligt udvalg 
a Børn og unge (Søs) 
b Herresenior (MH) 
c Piger og damer ( KJ 
og HH) 

Orientering fra de 
respektive udvalg.  
Beslutning hvis 
nødvendigt 

 
15 a Søs Abel inviteres til næste bestyrelsesmøde til 

orientering om status i ungdomsafdelingen 
b Michael Helsinghoff orienterede. Flot arbejde med 
2. og 3. hold. En del nye 1. holdspillere træner p.t 
med. De er velkomne som andre, hvis de melder sig 
ind. 
c U 16 breddepiger mangler træner. Udvalget ser på 
mulighed for samtræning/samarbejde med U 16 
elitepiger. 
Nuværende kvindeseniorspillere skal sammen med 
"overskydende" spillere fra 1. division træner 
sammen med U 18 spillere, som også hjælper med i 
kampe i foråret 

  

6.  Referat fra 
Initiativudvalg 

Opfølgning og 
beslutning på deres 
spørgsmål 

Gør vi noget og hvem gør hvad?  10 Referat modtaget fra møde 8. november. 
Bestyrelsen siger ja til de stillede spørgsmål.  
Bestyrelsen beder udvalget undersøge muligheden 
for: 
Fest for hele Ungdomsafdelingen som tidligere 
Fælles Åbningsarrangement for hele klubben, når 
den nye kiosk åbner 

  

7. 
 

Status på 
Sportscollege 

Noget nyt? Peter orienterer 5 Peter orienterede fra sidste bestyrelsesmøde. 
Mulighed for deltagelse af nye "atleter" på 
Sportscollege. 
En mere professionel styregruppe er under 
overvejelse  

 



8. Arbejds- og 
ansvarsfordelingsplan 

Er alt fordelt og på 
plads? 

Opfølgning på Temadagen den 13. november 
Nogen tiltag, der skal iværksættes?                      

10 På baggrund af Temadagen havde Peter lavet et 
oplæg til  
en Ansvarsfordelingsplan. Flot arbejde, som der kan 
arbejdes videre på. 

  

9. Kommunikation til 
med- 
lemmer og trænere 

Peter Ditlevsen Skrivelse til trænere, Årgangsansvarlige og 
medlemmer 

5 En juleskrivelse til trænere og Årgangsansvarlige 
samt en skrivelse til alle medlemmer udarbejdes af 
Peter og Jens-Erik 

  

10. Orienteringspunkt Orientering fra diverse 
møder 

a Møde i HIC/Peter Ditlevsen 5 Peter orienterede om konkurrenceforvridende 
problematik med det nye Fitnesscenter. Det er lavet i 
DGI-regi, så det skulle være OK 

  

11. Evt. hvor intet kan 
vedtages men alt 
drøftes 

   Tommy fortalte, at HG er tilmeldt Fodbold 
skolen 2022. 
Julegave til alle frivillige ledere blev drøftet 

5 
  

 


